
 
 

 

 Αθήνα, 6 Οκτωβρίου 2020 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 

Θέμα: «Μέτρα στήριξης των παραγωγών κηπευτικών θερμοκηπίου εξαιτίας των 
προβλημάτων στην διάθεση των προϊόντων τους λόγω της πανδημίας του 
κορωνοϊού» 

Οι παραγωγοί κηπευτικών θερμοκηπίου στο Νομό Πέλλας και σε άλλες περιοχές της 

χώρας είναι έντονα ανήσυχοι και προβληματισμένοι εξαιτίας των προβλημάτων που 

αντιμετώπισαν και αντιμετωπίζουν στη διακίνηση και απορρόφηση των προϊόντων τους 

λόγω της πανδημίας του κορωνοϊού και τη μέχρι σήμερα «σιωπή» της Πολιτείας να τους 

συμπεριλάβει στις ενισχύσεις που ανακοινώνονται καθημερινά.  

Οι αναγκαίοι περιορισμοί που έχουν επιβληθεί στον τουρισμό, την εστίαση, τις λαϊκές 

αγορές,  τις εκδηλώσεις και συναθροίσεις και οι μεγάλες δυσκολίες που παρατηρούνται 

στις εξαγωγές, έχουν προκαλέσει μείωση της ζήτησης και τη δημιουργία πλεονασμάτων 

ευπαθών προϊόντων τα οποία δεν μπορούν να αποθηκευτούν, των οποίων οι δαπάνες 

παραγωγής όμως έχουν ήδη πραγματοποιηθεί και είναι το αποτέλεσμα σκληρής δουλειάς 

και μεγάλων επενδύσεων.  

Δεδομένων των πρωτόγνωρων συνθηκών που εξακολουθούμε να βιώνουμε και της 

ανάγκης στήριξης του συνόλου της αγροτικής οικονομίας, είναι φανερό ότι οι παραγωγοί 

κηπευτικών θερμοκηπίου δεν πρέπει να αποκλειστούν από τις ενισχύσεις που πρόκειται 

να δοθούν.  

Ειδικότερα στο Νομό Πέλλας, η καλλιέργεια κηπευτικών θερμοκηπίου αυξάνεται συνεχώς 

και περιλαμβάνει συνήθως επιχειρηματικές εκμεταλλεύσεις μεγάλου μεγέθους.  

Μέχρι σήμερα δεν υπάρχει καμία ανακοίνωση εκ μέρους του Υπουργείου Αγροτικής 

Ανάπτυξης και Τροφίμων για την στήριξη του κλάδου των κηπευτικών θερμοκηπίου ενώ 

ακόμη περιμένουμε να δούμε πως θα διανεμηθούν τα 150 εκ €. που το Υπουργείο 

Οικονομικών διέθεσε για άμεσες ενισχύσεις προς τους παραγωγούς του πρωτογενούς 

τομέα που επλήγησαν από την πανδημία.  
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Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

156

Ημερομ. Κατάθεσης:

6/10/2020



 
 

Παράλληλα, ο κ. Βορίδης κατά την πρόσφατη επίσκεψή του στην Κρήτη, αναγνωρίζοντας 

τις επιπτώσεις της πανδημίας του κορονοϊού στην εμπορική διάθεση των θερμοκηπιακών 

κηπευτικών της Κρήτης και ειδικότερα της τομάτας, μελιτζάνας και αγγουριού, 

ανακοίνωσε την πρόθεση του Υπουργείου να ενισχύσει τους συγκεκριμένους 

παραγωγούς με  ποσό άνω των 10 εκ. €.  

Επειδή οι θερμοκηπιακές καλλιέργειες είναι επιχειρηματικές εκμεταλλεύσεις και 

υπάρχουν σε όλη τη Χώρα 

Επειδή τα προβλήματα διάθεσης των κηπευτικών προϊόντων θερμοκηπίου λόγω της 

πανδημίας του κορονοϊού επηρέασαν αρνητικά όλους όσους ασχολούνται με αυτή την 

επιχειρηματική δραστηριότητα και  

Επειδή για λόγους διαφάνειας πρέπει να γνωρίζουν όλοι τα αντικειμενικά και 

τεκμηριωμένα κριτήρια στη βάση των οποίων επιλέγονται προς ενίσχυση συγκεκριμένοι 

κλάδοι του πρωτογενή τομέα,  

Ερωτάται ο κ. Υπουργός 

1. Προτίθεται το Υπουργείο να ανακοινώσει ολοκληρωμένο κατάλογο με όλους 

τους κλάδους που πρόκειται να ενισχυθούν αντί των αποσπασματικών 

ανακοινώσεων όπως γίνεται μέχρι σήμερα; 

 

2. Προτίθεται να συμπεριλάβει όλους τους παραγωγούς κηπευτικών 

θερμοκηπίου στις ενισχύσεις αυτές;  

 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

Τζάκρη Θεοδώρα 

Αβραμάκης Λευτέρης 

Βαρδάκης Σωκράτης 

Βέττα Καλλιόπη 

Γιαννούλης Χρήστος 

Γκιόλας Γιάννης 

Ελευθεριάδου Τάνια 

Ζαχαριάδης Κώστας 

Θραψανιώτης Εμμανουήλ 



 
 

Καρασαρλίδου Φρόσω 

Κασιμάτη Νίνα 

Καφαντάρη Χαρά 

Λάππας Σπυρίδων 

Μάλαμα Κυριακή 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

Μπάρκας Κωνσταντίνος 

Μωραΐτης Θάνος 

Παπαδόπουλος Σάκης 

Παπαηλιού Γιώργος 

Πούλου Γιώτα 

Ραγκούσης Γιάννης 

Σαρακιώτης Γιάννης 

Σκούφα Μπέττυ 

Σπίρτζης Χρήστος 

Τελιγιορίδου Ολυμπία 

Τζούφη Μερόπη 

Τριανταφυλλίδης Αλέξανδρος 

Φάμελλος Σωκράτης 

Ψυχογιός Γιώργος 

 

 

 




